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	BETWEEN:

[bookmark: _GoBack]Branislava Stajduhar and
 Andreja Stajduhar

Applicants

- and -

Arlene Wolfe, executrix of the Estate of Jeffrey Kerzner

Respondent
	
	ENTRE :

Branislava Stajduhar et 
Andreja Stajduhar

Demanderesses

- et -

Arlene Wolfe, exécutrice de la succession de Jeffrey Kerzner

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is dismissed with costs. The motion for a stay of execution of the orders for costs made by the lower courts is dismissed. In any event, had the motion for an extension of time been granted, the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C64220, 2018 ONCA 258, dated March 12, 2018, would have been dismissed.
	



	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens. La requête visant à obtenir un sursis d’exécution des ordonnances relatives aux dépens rendues par les cours d’instances inférieures est rejetée. Quoi qu’il en soit, même si la requête en prorogation du délai avait été accueillie, la demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C64220, 2018 ONCA 258, daté du 12 mars 2018, aurait été rejetée. 
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